
PROTOKÓŁ Nr XXXVI 

 

z obrad XXXVI sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 31 lipca 2009 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz.10:00 w Urzędzie Gminy w Pabianicach. 

Na ustawowy stan Rady Gminy Pabianice 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych, nieobecny 
radny Z. Stasiak. 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy H. Gajda, W-ce Wójt E. Adamczyk, Skarbnik Gminy 
M. Nowicka, sołtysi gminy Pabianice obecni zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą zał. 
nr 2 do protokołu. 

 

Ad.pkt.1 

Obrady XXXVI sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel, witając wszystkich 
przybyłych. 

 

Ad.pkt.2 

Protokół z XXXV sesji został przyjęty bez uwag i poprawek w głosowaniu jednomyślnym. 

 

Ad.pkt.3 

Przewodniczący Rady przedłoŜył Radzie Gminy proponowany porządek obrad sesji, który 
przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXVI sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami. 

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

7. Interpelacje radnych. 



8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXV/245/09,Uchwale Nr XXXV/247/09 i Uchwale 
Nr XXXV/259/09 Rady Gminy Pabianice z dnia 25 czerwca 2009r w sprawie zmian 
w budŜecie gminy Pabianice na 2009r. 

b) Uchwała Nr 2/B w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r. 

c) Uchwała Nr 3/c w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r. 

d) Uchwała Nr 4/d w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego. 

e) Uchwała Nr 5/e w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Pabianice do wystawienia 
Weksla in blanco. 

f) Uchwała Nr 6/f w sprawie zmian w zał. nr 11 i 12 do Uchwały Nr XIX/202/2009 Rady 
Gminy Pabianice z dnia 5 lutego 2009r w sprawie uchwalania budŜetu Gminy Pabianice 
na 2009r. 

g) Uchwała Nr 7/g w sprawie zmian w uchwale budŜetowej Gminy Pabianice na 2009 r. 

h) Uchwała Nr 8/h w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009r. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

10. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 

11. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Wójt Gminy wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad w pkt.8 – podjęcie uchwał, 
dodatkowego projektu uchwały Nr 9/I polegającej na zmianie częściowego  przeznaczenia rezerwy 
utworzonej w BudŜecie Gminy na 2009r w dziale 851 – Ochrona zdrowia .rozdział 85121 – 
Lecznictwo ambulatoryjne w § 4810 -rezerwy (przeznaczone na zakup wyposaŜenia) w kwocie 
14.200 zł z przeznaczeniem na usługi związane z przystosowaniem i oznakowaniem budynku 
Ośrodka Zdrowia w Petrykozach do wymogów jaki naleŜy spełnić przy rejestracji PZOZ przez 
Wojewodę zgodnie z zał. Nr 1 do Uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał do głosowania zaproponowany na wniosek Wójta Gminy projekt 
uchwały Nr 9/I o włączenie jej do porządku obrad pkt.8 XXXVI sesji Rady Gminy. Za włączeniem 
projektu Uchwały Nr 9/I  opowiedziało się 13 radnych, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Przewodniczący Rady poddał do głosowania porządek obrad XXXVI sesji Rady Gminy Pabianice. 
Za przyjęciem porządku obrad XXXVI sesji Rady Gminy Pabianice radni opowiedzieli się 14 
głosami za ,bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się. 

Przewodniczący Rady poddał do głosowania protokół z ostatniej sesji t.j z dnia 25 czerwca 2009r 
Nr XXXV sesji. Za przyjęciem protokołu z dnia 25 czerwca 2009r radni opowiedzieli się 
jednogłośnie 14 głosami. 

 



 

Ad pkt.4 

Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radnego A. Golewskiego i A. Jaksę. Skład Komisji 
został przyjęty w głosowaniu – 12 głosami za, oraz 2 głosami wstrzymującymi się. 

 

Ad pkt.5 

Przewodniczący Komisji złoŜyli informacje o pracy Komisji od ostatniej sesji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, Ŝe Komisja Rewizyjna odbyła wyjazdowe 
posiedzenie w dniu 10 lipca 2009r do miejscowości Soczewka w celu sprawdzenia warunków 
dzieci i młodzieŜy przebywających na kolonii. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Finansowej K.Gąsiorek poinformował, Ŝe w dniu 27 lipca 
2009 r. odbyło się posiedzenie Komisji w temacie „Omówienie materiałów na sesję” 

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował ,Ŝe w miesiącu lipcu 2009 r. nie odbyło się posiedzenie komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju P. Kociołek równieŜ poinformował, Ŝe 
w miesiącu lipcu 2009r nie odbyło się Ŝadne posiedzenie. 

 

Ad pkt.6. 

Wójt Gminy H. Gajda złoŜył informację o pracy między sesjami Rady Gminy w miesiącu lipcu 
2009 r.  Informacja przedkłada się w sposób zapisany poniŜej: 

Informacja o działaniach Wójta Gminy Pabianice w miesiącu lipcu 2009r. 

DROGI: 

1. Ogłoszono przetarg na wykonanie remontu nawierzchni drogi gminnej w Rydzynach. 
Otwarcie ofert nastąpi w dniu 18.08.09r. 

2. Podpisano umowę z firmą PPHU „IMPROFEX” Łódź na wykonanie chodnika wzdłuŜ drogi 
gminnej na odcinku Piątkowisko – Kudrowice. W chwili obecnej trwają roboty budowlane. 
Termin zakończenia : 30.08.09r. 

3. Ustawiono tabliczki informacyjne z numerami posesji w miejscowościach :Bychlew, 
Piątkowisko, Kudrowice, śytowice, Janowice. 

4. Przygotowano umowę na wykonanie utwardzenia drogi w Hermanowie. Termin wykonania: 
do 30.09.09r. 

5. Wykonano inne czynności związane z utrzymaniem przejezdności dróg gminnych oraz 
zapewnieniem bezpieczeństwa. 

 



 

GOPS: 

Gmina Pabianice przystąpiła do pilotaŜowego programu „UCZEŃ NA WSI”- pomoc w zdobyciu 
wykształcenia przez osoby niepełnosprawne zamieszkujące gminy wiejskie oraz gminy miejsko -
wiejskie. Środki są przekazywane przez PEFRON. Realizatorem programu jest Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej a obsługa księgowa prowadzona będzie przez Urząd Gminy. Przyznane ze 
środków PFRON pomoc finansowa dla Wnioskodawcy, w ramach programu, moŜe obejmować 
koszty: 

− zakupu przedmiotów ułatwiających lub umoŜliwiających naukę, 
− uczestnictwa w zajęciach mających na celu podniesienie sprawności fizycznej lub psychicznej 

(w tym wakacyjne obozy i kolonie), 
− związane z dostępem do Internetu ( instalacja i abonament), 
− kursów doszkalających w zakresie programu nauczania oraz kursów językowych (w przypadku 

kursów organizowanych poza miejscem zamieszkania ucznia, dofinansowaniu mogą podlegać 
równieŜ koszty dojazdu, zakwaterowania, wyŜywienia), 

− wyjazdów organizowanych w ramach zajęć szkolnych. 

W przypadku uczniów szkół ponadgimnazjalnych przyznana pomoc finansowa moŜe obejmować 
dodatkowo koszty: 

1. Opłaty za naukę(czesne) 

2. Zakwaterowanie (gdy uczeń pobiera naukę poza miejscem stałego zamieszkania, w tym 
wyŜywienie) 

3. Dojazdów do szkoły 

Dofinansowanie kosztów nauki w ramach programu moŜe otrzymać uczeń niepełnosprawny 
a średnie miesięczne dochody brutto nie mogą przekroczyć kwoty 1.531,20 zł na jednego członka 
rodziny pozostającego we wspólnym gospodarstwie domowym. 

Wysokość pomocy finansowej ze środków PFRON nie moŜe przekroczyć: 

1. w przypadku ucznia szkoły podstawowej lub gimnazjum – kwota 2.000 zł w ciągu jednego 
roku szkolnego, 

2. w przypadku ucznia szkoły ponadgimnazjalnej bez obowiązku uiszczania czesnego kwoty 
3.000 zł w ciągu jednego roku szkolnego, 

3. w przypadku ucznia szkoły ponadgimnazjalnej zobowiązanego do uiszczania opłat za naukę 
(czesnego) kwoty 4.000 zł. W ciągu jednego roku szkolnego. 

4. Termin składania wniosków w GOPS Pabianice :1 – 30 wrzesień 2009 r. 

Ośrodek Pomocy wystąpił z inicjatywą wzięcia udziału w w/w projekcie. W chwili obecnej 
wszystkie osoby otrzymujące zasiłek pielęgnacyjny na dziecko zostały powiadomione listem 
poleconym o moŜliwości skorzystania z tej formy pomocy. 

 



 

OŚWIATA: 

 

1. W dniu13.07.09 r przeprowadzona została przez Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego kontrola wszystkich placów zabaw na terenie gminy Pabianice. Komisja 
z udziałem inspektora oświaty sprawdzała stan utrzymania wyposaŜenia placów zabaw przy 
szkołach w :Bychlewie, Pawlikowicach, Petrykozach i śytowicach. W wyniku kontroli 
ustalono, Ŝe przyrządy na placach zabaw utrzymane są w naleŜytym stanie technicznym 
i estetycznym i nadają się do dalszej eksploatacji. Protokoły z przeprowadzonych oględzin 
znajdują się w kaŜdej szkole. 

2. Przygotowano materiały i dokonano oceny pracy dyrektora Szkoły Podstawowej 
w Pawlikowicach Pani Doroty KałuŜnej, w związku z mijającą w dniu 31 08.09 r 
pięcioletnią kadencją pełnienia funkcji dyrektora szkoły. W porozumieniu z Kuratorium 
Oświaty w Łodzi  Pani dyrektor otrzymała ocenę wyróŜniającą. Z dniem 1 września 2009 r. 
Pani Dorota KałuŜna otrzyma powierzenie funkcji dyrektora na kolejne 5 lat. 

3. W dniu 9 lipca 2009 r odbył się przetarg na dowoŜenie uczniów do szkół w roku szkolnym 
2009/2010. Dowozy realizowane będą  przez Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej 
w Łodzi (dla 312 uczniów) oraz autobusem szkolnym gimbusem (dla 100 uczniów). 

4. W ramach organizacji wypoczynku letniego na terenie gminy zorganizowane zostały 
półkolonie dla dzieci z przedszkola i klas I-III w Szkole Podstawowej w Bychlewie, które 
trwały od 22 czerwca do 10 lipca b.r. Rodzice mogli zapisywać dzieci na pobyty 
tygodniowe w zaleŜności od swoich planów wakacyjnych. W zajęciach uczestniczyło od 25 
do 32 dzieci 

5. We wszystkich szkołach na terenie gminy trwają prace remontowe przygotowujące obiekty 
szkolne do inauguracji nowego roku szkolnego 2009/2010. 

 

KULTURA: 

1. 4 lipca br. odbyła się coroczna impreza plenerowa w Świątnikach.  
2. W dniach 16-21 lipca część Zespołu Pieśni i Tańca „Bychlewianka” przebywała na 

międzynarodowym festiwalu folklorystycznym w Pradze. 
3. Od 21 do 23 lipca na terenie gmin Pabianice i Ksawerów trwał konkurs ekologiczny na 

najpiękniejszy ogródek „Więcej warzyw, owoców, kwiatów i zdrowej Ŝywności” Komisja 
odwiedziła łącznie 30 ogródków  zgłoszonych do konkursu przez  Koła Gospodyń 
Wiejskich z naszej gminy. 

 

Ad.pkt.7  

Interpelacje radnych. 

Radni Gminy Pabianice nie wystąpili z interpelacjami do Wójta Gminy. 



 

Ad pkt.8 

Podjęcie uchwał: 

Komisja Uchwał i Wniosków przedłoŜyła Radzie Gminy projekty uchwał  w sprawach: 

− Uchwała 1/a – zmiana w Uchwale Nr XXXV/245/2009,Uchwale Nr XXXV/247/2009 
i Uchwale Nr XXXV/259/2009 Rady Gminy Pabianice podjęta w dniu 25.06.09 r. 
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych przy 2 głosach przeciwnych 

− Uchwała Nr 2/b w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009r zgodnie z zał. Nr 1 
do uchwały. Uchwała została podjęta w głosowaniu 12 głosami za i 2 głosami 
wstrzymującymi się 

− Uchwała Nr 3/c w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r została podjęta 
w głosowaniu.  
Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 11 radnych, 3 radnych wstrzymało się od 
głosowania. 

− Uchwała Nr 4/d w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się. 

− Uchwała Nr 5/e w sprawie wystawienia weksla in blanco jako zabezpieczenia prawidłowej 
realizacji umowy partnerskiej projektu pod nazwą” Nie tylko podręcznik i tablica - 
wykorzystanie nowoczesnych technologii informatycznych w kształceniu młodzieŜy ze 
szkół róŜnych szczebli”.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się. 

− Uchwała Nr 6/f w sprawie zmian w załączniku  nr 11 i 12 do Uchwały Nr XIX/202/2009 
Rady Gminy Pabianice z dnia 5 lutego 2009r. W sprawie uchwalenia budŜetu Gminy 
Pabianice na 2009 r. Za przyjęciem  
Uchwały opowiedziało się 11 radnych i 3 głosach wstrzymujących się, uchwała została 
przyjęta. 

− Uchwała Nr 7/g w sprawie zmian w uchwale budŜetowej Gminy Pabianice na 2009 r. 
Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych ,przy 1 głosie wstrzymującym się. 

− Uchwała Nr 8/h w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r. 
Za przyjęciem Uchwały opowiedziało się 12 radnych, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

− Po przedłoŜeniu przez Komisję Uchwał i Wniosków projektu uchwały nr 9/I w sprawie 
zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 r.głos zabrała Skarbnik M. Nowicka 
wyjaśniając, Ŝe zmiany w budŜecie polegają na zmianie planu wydatków między 
paragrafami i rozdziałami w ramach działu. Skarbnik gminy wyjaśniła równieŜ, Ŝe wstępna 
kwota 7.200 zł. jest za mała i uchwałą nr 9/I zwraca się do Rady Gminy o przesunięcie 
środków finansowych z rezerwy na usługi na kwotę 14.200 zł. Kwota 14.200 zł będzie 
przeznaczona na usługi związane z przystosowaniem i oznakowaniem budynku Ośrodka 
Zdrowia w Petrykozach do wymogów jakie naleŜy spełnić przy rejestracji PZOZ przez 
Wojewodę zgodnie z zał. Nr 1 do Uchwały.  
Za wnioskiem z 7.000 zł na 14.200 zł opowiedziało się 10 radnych, przy 2 głosach 
przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się Zmiana w zał. nr 1 do Uchwały Nr 9/I – 
zmienia się kwotę z 7.000 zł na 14.200 zł. 
Za podjęciem Uchwały Nr 9/I ze zmianami opowiedziało się 10 radnych, 1 głos przeciwny i 
3 głosy wstrzymujące się. 

Podjęte powyŜej uchwały znajdują się w załączeniu do niniejszego protokołu. 



 

Ad.pkt.9 

Odpowiedzi na Interpelacje i wnioski. 

Radna Henryka Jaros otrzymała odpowiedź na zgłoszoną interpelację dotyczącą budowy 
oświetlenia ulicznego przy drodze gminnej w Pawlikowicach na odcinku od skrzyŜowania z drogą 
powiatową w kierunku lasu. Inwestycja planowana jest na 2010 rok. 

 

Ad. pkt.10  

Wolne wnioski i sprawy róŜne. 

W wolnych wnioskach i sprawach róŜnych  radny A. Jaksa wnioskował o sprawdzenie we wsi 
Piątkowisko numeracji tabliczek informacyjnych z numeracją posesji, poniewaŜ zdarzają się błędy 
w numeracji.  

Następnie radny A. Jaksa w imieniu klubu sportowego „Orzeł” wnioskował o wycinkę 4 drzew od 
strony zachodniej stadionu, aŜeby uporządkować teren  wokół stadionu. 

Radny P. Kociołek zwrócił się do Wójta, aŜeby rozwaŜyć moŜliwość podłączenia kanalizacji 
podciśnieniowej do budynków znajdujących się przy drodze Bychlew – Terenin. 

Radny A. Golewski wnioskował o udroŜnienie rowu melioracyjnego w Szynkielewie II przy posesji 
nr 66, oraz o usunięcie  krzaków  przy torach w Szynkielewie II. 

Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel zadał pytanie Wójtowi Gminy w sprawie lokatorów 
mieszkających w Ośrodku Zdrowia w Petrykozach, oraz czy rozstrzygnięto sprawę pomiędzy 
straŜnicą w Gorzewie a wykonawcą p. Rosińskim 

Głos zabrał  W-ce Wójt E. Adamczyk wyjaśniając sprawę dotyczącą wycięcia drzew przy obiekcie 
sportowym LKS „Orzeł” w Piątkowisku. W-ce Wójt poinformował radę, Ŝe rozmawiał 
z p. Wieczorkiem oraz z p. Dudziakiem w sprawie wycięcia głogów oraz drzew przy obiekcie LZS 
„Orzeł” oraz Ŝe porozmawiają z p. Hasiukiem w sprawie likwidacji i rozgarnięcia nasypów przy 
obiekcie. 

W-ce Wójt E.Adamczyk zwrócił się równieŜ do radnego P. Kociołka w sprawie dokumentacji 
kanalizacji we wsi Bychlew i wyjaśnił, Ŝe gdybyśmy chcieli zamawiać oddzielnie podkłady 
geodezyjne wtedy inwestycja przekroczyłaby kwotę 5 mln. co opóźni czas realizacji projektu. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi Przewodniczącemu Rady Gminy w sprawie meldunku lokatorów 
w Ośrodku Zdrowia w Petrykozach. Jedna lokatorka meldowana jest na pobyt czasowy poniewaŜ 
stały meldunek ma w Słupsku, druga zaś lokatorka będzie miała przedłuŜony meldunek czasowy do 
momentu otwarcia Ośrodka Zdrowia w Petrykozach. 

Na pytanie w sprawie OSP Gorzew Wójt wyjaśnił, Ŝe jest to sprawa pomiędzy prezesem OSP 
Gorzew a wykonawcą p. G. Rosińskim . 



 

Ad.pkt.11 

Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. Komisja Uchwał 
i Wniosków w składzie: Arkadiusz Jaksa i Andrzej Golewski odczytali protokół Komisji Uchwał 
i Wniosków sporządzony na XXXVI sesji. 

Protokół został przyjęty w głosowaniu jednomyślnie i stanowi załącznik  do niniejszego protokołu. 

 

Ad.pkt.12. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXVI sesji Rady Gminy Pabianice. 

 

 

 

Obradom Sesji przewodniczył 

Przewodniczący Rady Gminy Pabianice 

Roman  Figiel. 

 

 

         Protokołowała:  

         Mariola Kudra 


